
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 11-2016
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2016-12-03 § 146 – 159

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 11.00
Plats Apelvägen
Närvarande: Karl-Erik Engström, Maria Carlsbogård, Thomas Thunberg, Katarina Eriksson, Janne 

Flodin

Ansvarig

§ 146 Öppnande

§ 147 Dagordning

§ 148 Föregående
        Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 149 Kansli info De stulna lotterna inrapporterade till Folksam/Polisen. Vi väntar nu
på besked.

Återstår att prata med vägföreningen om 2017.

Styrelsen beslutade att föreslå en anställning 12 månaders till en 
person som rekommenderats av arbetsförmedlingen. Föreningen 
erbjuder samtidigt ett tillfälligt boende i övervåningen på Knarta. 
Ekonomiskt blir det inga extra utgifter för föreningen.

Kalle

§ 150 Ekonomi Styrelsen beslutade att bara utge en RUF-info per år. På våren 
kommer det att skickas ut ett utökat matchprogram och på hösten 
en RUF-info. Kontakta Karin för att få förslag på utseende A4 och 
A5 på matchprogram till nästa styrelsemöte.

Prata med Linda S. om att hjälpa till med bokföringen.

Fakturering av medlemsavgifter gymnastik, hyra konstgräs, 
sponsorintäkter innan årets slut.

Återigen har kommunen inte betalat hyran för Romevi. Kontakta 
kommunen.

Saknar eventuellt en utbetalning från bingon. Kontakta dem för att 
få aktuell status.

Under 2016 fick föreningen en revision på det statliga lokstödet. 
Föreningen fick några mindre anmärkningar men lokstöds-
ansökningen godkändes efter inrapportering.

Janne

Katarina

Maria

Maria

Kalle



Styrelsen beslutade att förändra lottförsäljningen inför 2017. Ett 
förslag kommer att presenteras på ledarträffen den 22/1. Skicka ut
kallelse till ledarträffen.

Katarina / 
Thomas

§ 151 Sponsring -

§ 152 Fotboll Damlaget - stor trupp på vinterträningen. Osäkert om det skall 
finnas ett b-lag 2017.

Herrlag – lite blandat – några spelare tränar med andra klubbar 
och ett antal nya har visat sig på träningarna. Kalle herrledare tar 
de kontakter som behövs. 

Styrelsen diskuterade hur framtida samarbete med andra 
föreningar skulle kunna se ut. Kalle tar upp der med vidare med 
andra föreningar. 

Kalle

Kalle

§ 153 Innebandy -

§ 154 Gymnastik -

§ 155 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

Bjud in Jonny Yngve till nästa styrelsemöte för att prata om hur 
Kareby tacklade problemet med att engagera medlemmar till 
föreningsarbetet.

Ta fram en pärm för hur planeringen för arbetsdagen ska gå till,

Eventuellt bjuda in H.Persson eller R.Cander för att komma igång 
med nästa steg i SISU och föreningslyftet. 

Janne vill ha 30 minuter på nästa styrelsemöte för att berätta om 
sin föreningslyftutbildning och vad som är nästa steg.

Flera uppslag för att ansöka om bidrag. Skicka uppgifterna till 
Susanne L.

Diskussion kring om varje lag skall tillsätta en medlem för styrelse 
alternativt annat föreningsarbete.

Janne.

Thomas

Janne

Janne

Katarina

§ 156 Övriga frågor Uppdatera listan med renoveringsuppgifter som skall utföras på 
Romevi.

Byte tak stora lokalen. Arvid B. NCC har engagerat sig och tar 
fram priser.

Diskussion föreningens IT-stöd

Martin

Thomas

§ 157 Planering Huvudstyrelsemöten måndagar kl 18:30
Styrelsemöte den 9/1, 6/2, 6/3, 3 /4, 8/5, 12/6, 14/8, 4/9, 2/10, 
6/11, 
Förlängt styrelsemöte lördagen den 2/12 11:00-15:00
Årsmöte torsdag 16/3 19:00
Idrottens dag 26/8
Höstmöte torsdag 16/11 19:00



Vårens arbetsdag lördag den 8/4
Höstens arbetsdag lördag den 16/9

§ 158 Nästa möte Nästa möte måndag 9/1 klockan 18:30.
Ledarträff 22/1 kl 17:30 Romevi
För fika ansvarar: Katarina

§ 159 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 
Kalle Engström Thomas Thunberg
Ordförande Sekreterare 
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